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ПРЕДСЕДНИКУ
СКУПЦПИНЕГРАДАНОВОГСАДА

Градско веће Града Новог Сада на 154. седници од 28. марта 2018. године,
разматрало је одговор на одборничко питање одборника др Горана Радојева, постављено
на ХХХШ седници Скупштине Града Новог Сада од 09. марта 2018. године, припремљен
у Градској управи за образовање, и тим поводом донело је Закључак број: 6—2/2018–323-11

од 28. марта 2018. године, који Вам са одговором на одборничко питање достављамо у
прилогу.
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Градско веће Града Новог Сада, поводом разматрања Предлога
текста одговора на одборничко питање др Горана Радојев са ХХХШ седнице
Скупштине Града Новог Сада од 9. марта 2018. године, који је припремљен
у Градској управи за образовање, на 154. седници одржаној

28.03. 2018. године доноси

ЗАКЊУЧАК

!. Прихвата се текст одговора на одборничко питање др Горана
Радојев са ХХХН! седнице Скупштине Града Новог Сада од 9. марта 2018.
године, који је припремљен у Градској управи за образовање.

||. Одговор на одборничко питање др Горана Радојев, који чини

саставни део овог закључка, доставља се председнику Скупштине Града
Новог Сада.
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На ХХХ||| седници Скупштине Града Новог Сада, одржаној 9. марта
2018. године, одборник др Горан Радојев, поставио је следеће одборничко
питање:

“Колико је до сада новца потрошено у спорној набавци
идентификационих картица за школе у Граду Новом Саду и да ли се те
картице сада налазе у употреби у школама и зашто не?"

Постављено одборничко питање прослеђено је Градској управи за
образовање, која је припремила следећи

ОДГОВОР

У циљу спровођења заштите и безбедности деце и ученика у
основним и средњим школама на територији Града Новог Сада, а у складу
са обавезом јединице локалне самоуправе да обезбеди средства за
заштиту и безбедност деце и ученика, Програмима инвестиционих
активности за основне и средње школе на територији Града Новог Сада,
предвиђено је, између осталог, и увођење идентификационих картица.
Носиоци инвестиционих активности предвиђених наведеним програмима су
основне и средње школе на територији Града Новог Сада.

Програмом инвестиционих активности за основне школе за 2015.
годину, за увођење идентификационих картица, планирана су средства у
укупном износу од 4.800.000,00 динара. Реализована су средства у укупном
износу од 4.761 .848,20 динара.

Програмом инвестиционих активности за средње школе за 2015.
годину, за увођење Идентификационих картица, планирана су средства у
укупном износу од 4.800.000,00 динара. Реализована су средства у укупном
износу од З.825.192,00 динара.

Програмом инвестиционих активности за основне школе за 2016.
годину, за увођење идентификационих картица, планирана су средства у
укупном износу од З.000.000,00 динара. Реализована су средства у укупном
износу од 2.99О.800,00 динара.

Основне и средње школе спровеле су поступак јавне набавке у
складу са законом за увођење идентификационих картица и поднеле захтев
за пренос средстава Градској управи за образовање. Градска управа за
образовање је по захтеву школа извршила пренос средстава.

Након набавке идентификационих картица, њихово коришћење и

одржавање је у надлежности основних и средњих школа.

, СВ.Д. НАЧЕЛНИКА

Лидија Томаш


